
PROTOKÓŁ Nr V/11
z Sesji  Rady Miejskiej w Bojanowie odbytej w dniu

26 stycznia 2011 roku
o godz. 9.00    w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie

=================================================================== 
W sesji uczestniczyli:
• radni Rady Miejskiej w Bojanowie, 
• burmistrz, zastępca burmistrza, skarbnik, radca prawny,
• radni powiatowi Wiesław Ceglarek, Maciej Dubiel, Ireneusz Młynek, 
• sołtysi wsi  (nieobecni :Leszek Tymniuk – Giżyn, Maciej Baryga – Zaborowice),
• przedstawiciele Zarządów Osiedla,
• pracownicy Urzędu Miejskiego,
• kierownicy jednostek organizacyjnych gminy.
• zaproszeni kierownicy lokalnych zakładów pracy,
• przedstawicielka lokalnej prasy – z tygodnika „Życie Rawicza’,
oraz zaproszeni
• Janusz Atłachowicz – prezes Zarządu Szpitala Powiatowego w Rawiczu,
• Roman Kolibabka – kierownik Niepublicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej „Zdrowie” w 

Bojanowie.

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Otwarcia  sesji  dokonał   przewodniczący Rady Miejskiej  w Bojanowie pan Maciej 
Jagodziński.  Powitał  wszystkich zebranych,  a w szczególności  pana Janusza Atłachowicza 
prezesa Zarządu Szpitala Powiatowego w Rawiczu oraz pana Romana Kolibabkę, kierownika 
Niepublicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  „Zdrowie”  w  Bojanowie,  ponieważ  oprócz 
uchwały w sprawie przyjęcia budżetu gminy Bojanowo na rok 2011 tematem przewodnim V 
sesji Rady Miejskiej w Bojanowie będzie ocena stanu opieki zdrowotnej w naszej gminie.

Przewodniczący Jagodziński stwierdził, iż na ustawowy 15 – osobowy skład rady 
w sesji uczestniczy 14 radnych (nieobecny radny Franciszek Wieremiejko –zwolnienie  
lekarskie),  co stanowi quorum, więc jest ona władna obradować i podejmować prawomocne 
uchwały. 
Zapytał czy do przedstawionego porządku obrad są jakiekolwiek propozycje zmian. 

Do porządku obrad  zmiany  zgłosił Burmistrz Józef Zuter, który  zawnioskował o 
wycofanie  następujących projektów uchwał w sprawie:

1) zmiany uchwały nr XXXVI/241/05 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 29 
listopada 2005 roku w sprawie określenia deklaracji podatkowych oraz  
informacji podatkowych,

2) zmiany uchwały Nr XXII/169/04 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 
29 października 2004 roku w sprawie określenia deklaracji podatkowych oraz  
informacji podatkowych.

a dodanie projektu uchwały w sprawie: zmiany uchwały Nr II/23/02 Rady Miejskiej w 
Bojanowie z dnia 10 grudnia 2002 roku w sprawie określenia deklaracji podatkowych oraz  
informacji podatkowych.

Przewodniczący obradom poddał pod głosowanie wniosek pana Burmistrza Zutera ; za 
zmianami  głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 14 „za”,  ( nieobecny radny Franciszek 
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Wieremiejko – zwolnienie lekarskie), w związku z powyższym porządek V sesji Rady 
Miejskiej w Bojanowie przedstawia się następująco:

1. Otwarcie sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przedstawienie porządku obrad V sesji Rady Miejskiej.
3. Przyjęcie protokółu Nr IV/10 z sesji odbytej w dniu 29 grudnia 2010 roku.
4. Zapytania radnych.
5. Informacja przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym.
6. Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy w okresie międzysesyjnym i o wydanych 

zarządzeniach.
7. Informacja na temat opieki zdrowotnej w gminie Bojanowo.
8. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) zarządzenia wyborów sołtysów, rad sołeckich, rad osiedli i zarządów osiedli  
na terenie gminy Bojanowo,

2) zmiany uchwały Nr II/23/02 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 10 grudnia 
2002 roku w sprawie określenia deklaracji podatkowych oraz informacji  
podatkowych,

3) zmiany uchwały Nr XLVI/365/10 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 5  
listopada 2010 roku w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości,

4) wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie  
zezwolenia w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli  
nieruchomości oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu  
nieczystości ciekłych.

2. Budżet 2011 – podjęcie uchwał w sprawie:
1) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2011 

– 2023.
2) budżetu na 2011 rok,

3. Odpowiedzi na zapytania radnych.
4. Wolne głosy i wnioski.
5. Zakończenie.

Do pkt. 3 Przyjęcie protokołu Nr IV/10 z sesji odbytej w dniu 29 grudnia 2010 roku.

W związku z tym, iż do przedmiotowego protokołu nie wpłynęły żadne formalne 
wnioski pisemne i ustne, przewodniczący obrad zawnioskował, aby protokołu nie 
odczytywać. Za propozycją przewodniczącego Jagodzińskiego głosowali wszyscy obecni na 
sesji radni 
14 „za” (nieobecny radny Franciszek Wieremiejko – zwolnienie lekarskie).
W związku z powyższym protokół Nr IV/10 z sesji odbytej w dniu 29 grudnia 2010 roku 
przyjęto bez odczytywania.

Do pkt. 4 Zapytania radnych.

Radny Jarosław Bartkowiak zapytał, cyt. „czy po zimie będą łatane dziury na 
drogach”.
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Do pkt. 5 Informacja przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym.

`Przewodniczący pan Maciej Jagodziński zapoznał zebranych z reprezentowaniem 
Rady Miejskiej w Bojanowie w okresie międzysesyjnym. Pisemna informacja stanowi 
załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.
Pytań nie było, w związku z powyższym przystąpiono do realizacji kolejnego punktu 
porządku obrad.

Do pkt. 6 Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy w okresie międzysesyjnym i o 
wydanych zarządzeniach

Burmistrz zapoznał zebranych z zarządzeniami jakie zostały podjęte od ostatniej sesji 
Rady tj. od dnia 29 grudnia 2010 roku :

1. Zarządzenie Nr 12/10 Burmistrza Bojanowa z dnia 30 grudnia 2010 roku w sprawie  
zmian budżetu na 2010 rok,

2. Zarządzenie Nr 13/10 Burmistrza Bojanowa z dnia 31 grudnia 2010 roku w sprawie  
planu finansowego zadań zleconych z zakresu administracji rządowej oraz innych  
zadań zleconych gminie ustawami na 2010 rok,

3. Zarządzenie Nr 14/11 Burmistrza Bojanowa z dnia 10 stycznia 2011 roku w sprawie  
powołania komisji przetargowej na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej  
położonej w Golince oznaczonej jako działka ew. nr 77/3,

4. Zarządzenie Nr 15/11 Burmistrza Bojanowa z dnia 18 stycznia 2011roku w sprawie  
powołania Komisji Konkursowej do spraw opiniowania ofert na realizację zadania  
publicznego w zakresie wspierania i upowszechniania kultury fizycznej w roku 2011 
zgłoszonych przez organizacje pozarządowe oraz inne podmioty działające w sferze  
pożytku publicznego w wyniku ogłoszonego otwartego konkursu ofert,

5. Zarządzenie Nr 16/11 Burmistrza Bojanowa z dnia 25 stycznia 2011 roku w sprawie  
powołania Komisji przetargowej do przeprowadzenia postępowania o udzielenie  
zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego na zadanie pn: „Zakup 
środka transportu do wywozu odpadów komunalnych z terenu Gminy Bojanowo”.

Do przedstawionych zarządzeń pytań nie było. Burmistrz Zuter zapoznał zebranych z 
reprezentacją gminy Bojanowo w okresie międzysesyjnym. Pisemne sprawozdanie stanowi 
załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Do pkt. 7 Informacja na temat opieki zdrowotnej w gminie Bojanowo.

Jako pierwszy głos zabrał pan Janusz Atłachowicz – prezes Zarządu Szpitala 
Powiatowego w Rawiczu. Poinformował zebranych, iż rok 2011 jest trzecim rokiem 
obowiązywania trzyletniej umowy z Narodowym Funduszem Zdrowia. Umowy i aneksy do 
umów są w trakcie podpisywania. Cena za usługę nie ulega zmianie, Fundusz nie płaci za 
„nadlimity”, w związku z czym Szpital jest zmuszony do ograniczania przyjęć. Oczywiście 
przypadki kiedy  istnieje bezpośrednie zagrożenie zdrowia lub życia pacjenta  są załatwiane 
natychmiastowo.

Jak zaznaczył prezes Atłachowicz wszystkie oddziały zostały utrzymane na poziomie 
roku 2010. Jedynie zbyt niski kontrakt na oddział wewnętrzny, chirurgię i ginekologię 
powoduje dyskomfort pacjentów jak i personelu medycznego.
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Przy szpitalu nadal funkcjonuje Zakład Opiekuńczo –Leczniczy dla pacjentów wymagających 
całkowitej, długotrwałej pielęgnacji. W chwili obecnej na przyjęcie oczekuje 18 pacjentów.
W Ambulatoryjnej Opiece Specjalistycznej pacjentów przyjmują następujące poradnie- 
chirurgiczna, ortopedyczna, dermatologiczna, otolaryngologiczna, kardiologiczna, leczenia 
bólu oraz urologiczna). Zrezygnowano z poradni logopedycznej na rzecz dodatkowych 
punktów, które przeszły na poradnie kardiologiczną.

Prezes pan Janusz Atłachowicz poinformował, iż został podpisany aneks do końca I 
połowy roku 2011 na świadczenie usług przez pogotowie ratunkowe. Na dalsze usługi 
pogotowia ratunkowego  został rozpisany przez Wojewodę Wielkopolskiego konkurs. Od 
połowy 2011 roku najprawdopodobniej dyspozytorzy będą pracować w Lesznie, a nie jak do 
tej pory w Rawiczu, ponadto będą funkcjonować dwa zespoły – jeden typu „S” – 
specjalistyczny z lekarzem oraz typu „P” – podstawowy z ratownikiem medycznym. 
Od 2012 roku zespół „P” będzie stacjonował w Jutrosinie. Wieczorowa i nocna  wyjazdowa 
pomoc lekarska i pielęgniarska oraz transport tzw. „wieczorynka” do końca lutego będzie 
funkcjonować na dotychczasowych zasadach. Na pomoc tego typu też  został rozpisany 
konkurs. Powyższe zadanie zostało „wyjęte” z zakresu lekarza POZ i będzie je realizować 
każdy, kto wygra konkurs. 

Prezes Atłachowicz przedstawił uczestnikom sesji zarys planowanych inwestycji do 
2016 roku. Problem stanowią środki finansowe. Na zadania objęte modernizacją szpital 
potrzebuje około 40 milionów złotych. Największą inwestycją, o wartości około 5 milionów 
złotych będzie rozbudowa Zakładu Opiekuńczo – Leczniczego. Jak zaznaczył prezes 
Atłachowicz wiąże się to z przygotowaniem pomieszczeń dla apteki w budynku internatu. 
Planowana jest również budowa windy w ZOL.
Drugą, poważną inwestycją o jakiej poinformował  prezes Atłachowicz to termomodernizacja 
budynku internatu. Umożliwi to po remoncie wewnątrz szpitala przenoszenie oddziałów z 
budynku głównego i modernizować każdy z nich z osobna.
Na ukończeniu jest instalacja tomografu w szpitalu – zamiast czterorzędowego będzie 
szesnastorzędowy.
Po wystąpieniu pana prezesa Atłachowicza przystąpiono do zadawania pytań.
Jako pierwszy głos zabrał pan Stanisław Talarowski- sołtys Czechnowa, który zaatakował 
pomysł przeniesienia jednej karetki do Jutrosina, negując tym samym pomysł usprawnienia 
pracy pogotowia ratunkowego cyt. „czy szukając oszczędności dążymy do tego, iż z 38 – 
milionowego narodu  zostanie nas 36 milionów?’.
Prezes Atłachowicz wyjaśnij, iż pomysłodawcą tej innowacji jest Wojewoda Wielkopolski, 
natomiast my jako powiat  jesteśmy negatywnie ustosunkowani do pozyskiwania 
oszczędności kosztem pacjenta. Jednocześnie  zachęcił do wyrażania swoich opinii kierując je 
na adres Wojewody Wielkopolskiego.
Radny Zygmunt Maćkowiak zapytał dlaczego na oddziale dziecięcym problemem jest 
przebywanie matki z dzieckiem. Zdaniem radnego obecność mamy dla chorego malucha 
wpływa korzystnie na proces zdrowienia a szpital to utrudnia.
Prezes Atłachowicz wyjaśnił, iż szpital nie posiada odpowiednich warunków, jednakże nie 
słyszał, aby zdarzył się przypadek aby matce zabroniono przebywać w izolatce razem z 
dzieckiem. Prosił o podanie konkretnych danych dotyczących tej sytuacji a sprawa zostanie 
niezwłocznie wyjaśniona.
Wiceprzewodniczący Rady Dariusz Sikora zapytał czy rezygnacja z punktów przeznaczonych 
na  logopedię  na rzecz poradni kardiologicznej podniesie komfort pracy personelu i 
obsługiwanych tam pacjentów.
Zdaniem prezesa Atłachowicza, ta zamiana ma na celu zwiększenie usług w zakresie 
kardiologii, jaki będzie efekt przekonamy się wkrótce zripostował prezes.
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Radny Jarosław Bartkowiak zapytał cyt. „dlaczego w Rawiczu nie funkcjonuje bank krwi; 
pamiętne są akcje zbiórek tego życiodajnego leku, dziś poszły w zapomnienie”.
Prezes Atłachowicz wyjaśnił, iż honorowe krwiodawstwo  jest dość hermetyczną dziedziną 
służby zdrowia. Akcje krwiodawstwa organizuje szpital w Lesznie, który po prostu na to stać 
i który posiada odpowiednie warunki ku temu. 
Radna Ewa Szczepaniak zadała pytanie dotyczące przesuwania terminów planowanych 
zabiegów. Jak długo oczekuje się  na planowaną  operację.

Prezes Atłachowicz wyjaśnił, iż nie posiada dokładnych danych. W pierwszej 
kolejności wykonywane są zabiegi ratujące życie; nie tworzy się „sztucznego tłoku” , unika 
się tworzenia zbyt długich kolejek, wszystko zależy od środków finansowych jakimi 
dysponujemy. 

Radny Jan Kubis zapytał o czas przyjazdu karetki do chorego od chwili zgłoszenia, 
czy nie jest zbyt długi.
Pan Janusz Atłachowicz wyjaśnił, iż wszystkie wyjazdy są rejestrowane; w obecnej chwili nie 
dysponuje taką informacją, jeżeli jednak Wysoka Rada wnioskuje o powyższą statystykę jest 
w stanie to przygotować i przesłać w formie informacji.

Radnego Jarosława Bartkowiaka zainteresowała kwestia współpracy pogotowia 
ratunkowego między województwami. Czy jeżeli dojdzie do zdarzenia w miejscowości 
leżącej na terenie naszego powiatu, a najbliżej będzie szpital w województwie dolnośląskim 
na przykład w Górze to czy dyspozytor nie będzie kierował się barierami regionalnymi i wyda 
dyspozycję zespołowi pogotowia znajdującego się najbliżej osób potrzebujących.
Prezes Atłachowicz wyjaśnił, iż zmiany w strukturze organizacji pracy zespołów pogotowia 
ratunkowego mają na celu usprawnienie i skrócenie czasu oczekiwania na przyjazd karetki. 
W tej sytuacji rejonizacja nie powinna mieć miejsca, a priorytetem powinno być życie i 
zdrowie pacjenta. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu.
Więcej pytań do prezesa Atłachowicza nie było. Przewodniczący obradom podziękował panu 
prezesowi za przedstawione informacje i udzielił głosu panu Romanowi Kolibabce, 
kierownikowi Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej „Zdrowie” w Bojanowie.
Pan Kolibabka był gościem na komisjach  stałych Rady w dniu 19 stycznia br. Na V sesji 
Rady Miejskiej w Bojanowie  zapoznał zebranych z podpisanymi kontraktami, zakresem 
usług oraz specjalistyką prowadzonej przez siebie palcówki.
Pisemna informacja stanowi  załącznik nr 5  do protokołu.
Głos zabrał sołtys Gołaszyna pan Stanisław Gasik, który wystąpił z wnioskiem do kierownika 
NZOZ „Zdrowie”  o zweryfikowanie  godzin przyjęcia pacjenta do lekarza. Zdaniem pana 
Gasika, zdarzają się sytuacje, iż pacjent, często w złej kondycji fizycznej, jest zmuszony 
oczekiwać na przyjęcie do lekarza 2 lub 3 godziny.
Pan Kolibabka wyjaśnił, iż panie rejestrujące pacjentów podają przybliżoną godzinę 
przyjęcia; zdarza się jednak, iż w międzyczasie dochodzą pacjenci, którzy byli zarejestrowani 
na godzinę późniejszą a liczą, że zostaną przyjęci znacznie wcześnie. W ten sposób tworzy się 
tzw. sztuczny tłok, na który personel ośrodka nie ma wpływu.
Problem zgłosił radny pan Jarosław Bartkowiak. 
Zaproponował, aby rejestracja telefoniczna była możliwa od godziny 7.00 a nie od 7.30 jak do 
tej pory.
Pan Roman Kolibabka opowiedział się za propozycją radnego Bartkowiaka. Problemem jest 
brak personelu; niejednokrotnie zdarza się, iż pielęgniarka rejestrująca pacjentów „ przy 
okienku”  obsługuje również zgłoszenia telefoniczne – cyt. „postaram się zlikwidować ten 
problem aby pacjenci nie byli zmuszeni do oczekiwania lub dodzwaniania się, co powoduje 
niepotrzebny stres” dodał pan Kolibabka.
Więcej pytań nie było. Przewodniczący obradom podziękował panu Romanowi Kolibabce i 
ogłosił 10 – minutową przerwę w obradach.
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Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie:
1) zarządzenia wyborów sołtysów, rad sołeckich, rad osiedli i zarządów osiedli   

na terenie gminy Bojanowo,

Projekt przedmiotowej uchwały został przedstawiony na posiedzeniu komisji stałych 
w dniu 19 stycznia 2011 roku. Zapytań nie było. Po odczytaniu przez  przewodniczącego 
obradom  treści  uchwały przystąpiono do głosowania przystąpiono do głosowania. Za 
podjęciem Uchwały w sprawie zarządzenia wyborów sołtysów, rad sołeckich, rad osiedli i  
zarządów osiedli na terenie gminy Bojanowo głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 14 
„za” (nieobecny radny Franciszek Wieremiejko). Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 6 do 
niniejszego protokołu.

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie:
2) zmiany uchwały Nr II/23/02 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 10 grudnia   

2002 roku w sprawie określenia deklaracji podatkowych oraz informacji  
podatkowych,

Projekt przedmiotowej uchwały został przedstawiony na posiedzeniu komisji stałych 
w dniu 19 stycznia 2011 roku. Zapytań nie było. Po odczytaniu przez  przewodniczącego 
obradom  treści  uchwały przystąpiono do głosowania. Za podjęciem Uchwały w sprawie 
zmiany uchwały Nr II/23/02 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 10 grudnia 2002 roku w 
sprawie określenia deklaracji podatkowych oraz informacji podatkowych ,głosowali wszyscy 
obecni na sesji radni – 14 „za” (nieobecny radny Franciszek Wieremiejko). Podjęta uchwała 
stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie:
3) zmiany uchwały Nr XLVI/365/10 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 5   

listopada 2010 roku w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości,

Projekt przedmiotowej uchwały został przedstawiony na posiedzeniu komisji stałych 
w dniu 19 stycznia 2011 roku. Zapytań nie było. Po odczytaniu przez  przewodniczącego 
obradom  treści  uchwały przystąpiono do głosowania przystąpiono do głosowania. Za 
podjęciem Uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI/365/10 Rady Miejskiej w Bojanowie  
z dnia 5 listopada 2010 roku w sprawie ustalenia stawek podatku od  nieruchomości  
głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 14 „za” (nieobecny radny Franciszek 
Wieremiejko). Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie:
4) wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie   

zezwolenia w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli  
nieruchomości oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu  
nieczystości ciekłych,

Projekt przedmiotowej uchwały został przedstawiony na posiedzeniach komisji 
stałych w dniu 19 stycznia 2011 roku; poprawki do treści projektu wniósł radny Stanisław 
Tomiczak, które w ostatecznej wersji zostały uwzględnione. Poprawioną wersję odczytał 
przewodniczący Jagodziński. Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy obecni na sesji radni 
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– 14 „za” (nieobecny radny Franciszek Wieremiejko). Uchwała w sprawie wymagań jakie  
powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie  
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz opróżniania zbiorników 
bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych, stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 
protokołu.

Do pkt. 9 Budżet 2011 – podjęcie uchwał w sprawie:
1) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata   

2011 – 2023,

Głos zabrał przewodniczący Maciej Jagodziński. który poprosił panią Skarbnik 
Mirosławę Zamelską o odczytanie Uchwały Nr SO – 0952/II /1/12/Ln/2010 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 02 grudnia 2010 roku w 
sprawie wyrażenia opinii o projekcie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Bojanowo. 
Kserokopia powyższej Uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Po przedstawieniu przez panią Skarbnik opinii RIO Burmistrz Bojanowa Józef Zuter 
zapoznał zebranych z wprowadzonymi do projektu  uchwały autopoprawkami jak w 
załączniku nr 11 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Jagodziński otworzył dyskusję na d projektem uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2011 – 2023.
Pytań nie było. 
Przewodniczący Komisji Stałych Rady oraz Komisji Rewizyjnej przedstawili stanowiska 
dotyczące przedmiotowej uchwały wypracowane na posiedzeniu w dniu 19 stycznia 2011 
roku.
Przewodnicząca Komisji Budżetowej, Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska radna pani Ewa Szczepaniak poinformowała, iż jej Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt przedmiotowej uchwały.
W zastępstwie nieobecnego przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, 
Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Publicznego opinię pozytywną wyraził jego 
zastępca radny Stanisław Tomiczak.
Jako ostatni głos zabrał przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jan Kubis. Opinia Jego Komisji 
była również pozytywna.
W związku z powyższym przewodniczący obradom pan Maciej Jagodziński przystąpił do 
odczytywania treści uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Bojanowo na lata 2011 – 2023. Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy obecni na 
sesji radni 14 „za” (nieobecny radny Franciszek Wieremiejko). Uchwała stanowi załącznik 
nr 12 do protokołu. 

Do pkt. 9 Budżet 2011 – podjęcie uchwał w sprawie:
2)   budżetu na 2011 rok,  

Przewodniczący Rady pan Maciej Jagodziński udzielił głosu pani Skarbnik 
Mirosławie Zamelskiej, która odczytała Uchwałę Nr SO-0951/46/D/12/Ln/2010 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 2 grudnia 2010 w sprawie 
wyrażenia opinii o możliwości sfinansowania przez Gminę Bojanowo deficytu  budżetu – 
załącznik nr 13 do protokołu. Radni zostali zapoznani również z Uchwałą Nr SO-
0952/I/1/12/Ln/2010 Składu  Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 02 
grudnia 2010 roku w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy 
Bojanowo na 2011 rok.. Obydwie opinie były pozytywne.
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Skarbnik pani Mirosława Zamelska przedstawiła Wysokiej Radzie zestawienie 
autopoprawek jakie zostały wprowadzone do pierwotnego projektu uchwały-załącznik nr 14 
do protokołu.

Przewodniczący obradom  zarządził głosowanie nad wprowadzonymi 
autopoprawkami. Za ich wprowadzeniem głosowali wszyscy obecni na sesji radni –14 „za” 
(nieobecny radny Franciszek Wieremiejko). 

Radny Leszek Janowicz zapytał o rozdysponowanie środków na paragrafie dochodów 
za zezwolenia na sprzedaż alkoholu –kwota 105.000,-zł – czy na program związany z 
problematyką alkoholową przeznaczamy 8.000,-zł a na „narkomanię” 97.000,- zł. Pani 
Skarbnik prosiła o sprostowanie pomyłki – przeznaczenie kwot jest odwrotne 97.000,-zł na 
program alkoholowy, 8.000,- zł na program walki z narkomanią.

Burmistrz Bojanowa Józef Zuter wyraził słowa  podziękowania, za poświęcenie i trud 
włożony w przygotowanie konstrukcji budżetu na 2011. Na wielki szacunek zasługuje pani 
Skarbnik Mirosława Zamelska, która pełna zaangażowania w powierzoną Jej pracę 
przygotowała wraz ze Swoim pracownikiem panią Patrycją  Brzezińską  te dwa projekty 
uchwał. Dziękując, Burmistrz kilkakrotnie podkreślił, iż materiał wymagał fachowej 
znajomości całości zadań Gminy, a także zapotrzebowania na środki, w oparciu o nowe 
przepisy

Przewodniczący obradom Maciej Jagodziński poprosił o wyrażenie opinii przez 
przewodniczących Komisji stałych rady oraz Komisji Rewizyjnej, wypracowanych na 
posiedzeniu w dniu 19 stycznia br.
Przewodnicząca Komisji Budżetowej, Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska radna pani Ewa Szczepaniak poinformowała, iż jej Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt przedmiotowej uchwały.
W zastępstwie nieobecnego przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, 
Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Publicznego opinię pozytywną wyraził jego 
zastępca radny Stanisław Tomiczak.
Jako ostatni głos zabrał przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jan Kubis. Opinia Jego Komisji 
była również pozytywna.

Pisemna opinia przewodniczących wszystkich komisji Rady Miejskiej w Bojanowie 
stanowi załącznik nr 15.

Po odczytaniu przez przewodniczącego Jagodzińskiego tekstu uchwały w sprawie 
budżetu na 2011 rok przystąpiono do głosowania. Za jej podjęciem głosowali wszyscy obecni 
na sesji radni – 14 „za” (nieobecny  radny Franciszek Wieremiejko). Uchwała Rady Miejskiej 
w Bojanowie  w sprawie budżetu na 2011 rok stanowi załącznik nr 16 do niniejszego 
protokołu.

Do pkt. 10 Odpowiedzi na zapytania radnych.

Odpowiedzi radnemu Jarosławowi Bartkowiakowi udzielił Burmistrz. Jeżeli warunki 
atmosferyczne pozwolą rozpoczniemy  łatanie dziur na terenie gminy, masą na zimno.

Do pkt. 11 Wolne głosy i wnioski.

Dyrektor przedszkola w Trzeboszu pani Krystyna Przewłocka przekazała wyrazy 
podziękowania dla pana Stanisława Talarowskiego, sołtysa Czechnowa, za zakupienie 
materiałów i pomocy  edukacyjnych dla podopiecznych prowadzonej przez Nią placówki.
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Sołtys Czechnowa  pan Stanisław Talarowski, korzystając z okazji, podziękował 
delegacji z Urzędu – panu Burmistrzowi, panu Przewodniczącemu Rady Miejskiej 
w Bojanowie, pani kierownik USC za piękne życzenia i kwiaty  oraz wspomnienia, z okazji 
tak ważnej  dla Niego i jego żony uroczystości. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Bojanowie im. bł. Edmunda Bojanowskiego 
zawnioskował o zamknięcie przejścia koło sklepu znajdującego się na skrzyżowaniu Rynku z 
ulicą Drzymały. Spadający tynk stanowi zagrożenie dla przechodniów, a w szczególności dla 
idących do szkół dzieci.

Burmistrz Zuter wyjaśnił Dyrektorowi Starkowi, iż administratorem budynku jest 
Gminna Spółdzielnia „Samopomoc Chłopska” w Bojanowie; wystąpimy z pismem do prezesa 
Spółdzielni o zabezpieczenie i ewentualną naprawę elewacji.

Radny Stanisław Tomiczak zawnioskował o pozostawienie 1% podatku w gminie i wsparcie 
w ten sposób stowarzyszeń jakie działają na naszym terenie.

Drugą sprawą poruszoną przez radnego Tomiczaka była propozycja utworzenia, z 
ziemi otrzymanej podczas budowy S5, górki  do zjazdu na saneczkach.

Burmistrz potwierdził, iż Gmina faktycznie otrzyma pewną część ziemi do 
zagospodarowania; co z nią zrobimy, wspólnie zadecydujemy.

Radna Halina Lis zapytała, czy istnieje możliwość uruchomienia, w kotłowni 
należącej do Spółdzielni Mieszkaniowej w Zaborowicach, klubu, miejsca spotkań i zabaw dla 
dzieci i młodzieży, szczególnie podczas ferii zimowych.
Burmistrz Zuter wyjaśnił pani radnej, iż na wsi, lokalem przeznaczonym na ten cel jest 
świetlica wiejska.

Następną osobą, która zabrała na sesji głos był radny powiatowy Wiesław Ceglarek, 
który po raz kolejny zawnioskował o adaptację pomieszczenia po starej kotłowni przy 
Gimnazjum w Bojanowie.

Burmistrz wyjaśnił, panu Ceglarkowi, iż w obecnej chwili nie mamy zaplanowanych 
na powyższą inwestycję środków finansowych.

Radny Maciej Kazior podziękował Burmistrzowi Bojanowa za udostępnienie 
samochodu należącego do OSP Sowiny, a wykorzystanego podczas zbiórki zabawek dla 
domów dziecka.

Jako ostatni głos zabrał przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie pan Maciej 
Jagodziński. Poinformował, iż była radna pani Halina Michalczak z Zaborowic, z okazji Dnia 
Kobiet organizuje akcję krwiodawstwa. Akcja odbędzie się dnia 9 marca 2011 roku, w 
godzinach od 9.00 do 13.00 w świetlicy w Zaborowicach.

Do pkt. 12 Zakończenie.

W związku z wyczerpaniem porządku V sesji Rady Miejskiej w Bojanowie 
przewodniczący Maciej Jagodziński dziękując wszystkim za przybycie, o godz. 12.45 
zamknął obrady.

Protokólant: Przewodniczący Rady
Beata Sikora (-) Maciej Jagodziński
inspektor
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